

Referat af menighedsrådsmøde nr. 2, den 28. marts 2019 kl.20.30 i Præstegården.

Tilstede: Peter Garde, Lone Hensen Knudsen, Nina Lauridsen, Gitte Jensen, Erik Lauridsen, Kim Skov Jensen

Referent:

punkt	Emne	Beslutning
1	Velkommen og en sang.	
2	<p>Orientering, der ikke er givet på fællesmøde:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Formand: <ul style="list-style-type: none"> ◦ Anmodning om optagelse på konsulentrunde i maj. <i>Bilag 7.</i> • næstformand • Kirkeværge <ul style="list-style-type: none"> • Kasserer • Andre 	<p>Orientering</p> <p>I. a. b. Træfældning, der er bestilt nye træer. Der er kommet nyt læder på knæfaldet. Det blev lidt dyrere end forventet, da knæfaldet var i værre stand end forventet. Der indkøbes nye krukker til at stå ved kirkedøren. Der er plantet forårsblomster. Der kigges på kummer til næste kirkesyn. Orglet repareret og varmeapparatet lavet. Graveren har ved et uheld slået brillerne i stykker under arbejde. MR betale reeration og finder ud af forsikrings sagen. Kloak i graverhuset. Fungerer pt. Skuret ved graverhuset males. Der er repareret nogle tagsten. Klapsammenbord er indkøbt.</p>
3	<p>Godkendelse af regnskab 2018</p> <p>Regnskabet drøftes.</p> <p><i>Indstilling:</i> Regnskabet godkendes.</p> <p><u>Bilag 1.</u></p>	<p>MR godkendte Malt CVR nr. 43338811 regnskab 2018 afleveret 20-03-2019 15:06.</p>
4	Studiekreds om Kirkens indretning.	<p>Der indkaldes til et studiekredsmøde efter konsulent runden.</p>

Menighedsrådet anmoder om at være med på den kommende konsulentrunde med henblik på en drøftelse af og en rådgivning om resultatet af Kirkekunstudvalgets tilbagemelding af 15. januar 2019.

Rids af udvalgets anbefalinger:

1. Orgel: Kirkens længdeakse prioriteres og tårnrummet ikke afskæres.
2. Altret: nyt alter give mulighed for indkig til det gamle bevaringsværdige alter.
3. Alter tavlen bevares og placeres overfor indgangen.
4. Østvinduet. Udvalget vil ikke modsætte sig åbning.
5. Prædikestolen: Trappen bør gentænkes.
6. Udvalget anbefaler afholdelse af konkurrence, og vil gerne hjælpe hermed.

Bilag 2, Kunstudvalgets erklæring.

Bilag 3, Kunstudvalgets vejledning

Skal vi stoppe mens legen er god, eller skal vi fortsætte?

Ønsker vi at fortsætte, vil det vel være rigtigst at udskrive konkurrence.

Har hørt negativt fra medlemmer af menigheden, om vores ideer.

Indstilling: Drøftes

Skal vi lave en ny studiekreds hvor vi snakker orgel.

	<p>Vi skal have en udvidet drøftelse af dette emne. Der er problemer med orglet.</p> <p>Der er stillet forslag om elektronisk orgel.</p> <p>Lene har været ude at se (og spille) på et digitaliseret orgel. Jeg har derfor anmodet hende komme til vores MR-møde og fortælle om sine oplevelser med digitalt orgel.</p> <p>I den forbindelse er der forslag om en studietur med et besøg i kirke, der har digitalt orgel.</p> <p>Jeg har fået indskrevet i regnskab 2018, at likvide midler ønskes anvendt til kirkeindretning og/eller orgel.</p> <p><i>Indstilling:</i> Drøftes.</p> <p>Beslutning om:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Studiekreds • Arbejdsgruppe (Lene, Anna og to fra MR.) 	<p>Der nedsættes en orgelarbejdsgruppe, som består af Lene, Anna, Erik og Lone.</p>
5	<p>Gudstjenesten.</p> <p>Skal vi have et møde, hvor vi drøfter hvorledes vi ønsker gudstjenesten i Malt skal være.</p> <p>Skal vi eventuelt lave det sammen med Folding. De to gudstjenester behøver ikke at være ens.</p> <p><i>Indstilling:</i> Drøftes.</p>	<p>Peter og Anna laver en debat aften for menighedsråd.</p>
6	<p>Markering af den anonyme gravplads.</p> <p>Hvad gør vi.</p>	<p>Erik undersøger historien bag den fredede gravsten med sennepstræet som står sydvest for indgangen til kirken.</p>

	<p>Prøv i google billeder at søge på kirke kors. <i>Indstilling:</i> Drøftes.</p> <p><i>Bilag 4.</i> Lidt inspiration.</p>	
7	<p>Folder om Malt Kirke på engelsk og tysk.</p> <p>Den grå folder om Malt Kirke er oversat til engelsk af Hans Elbæk Og til Tysk af Lene Bordorff. Det indstilles at de to forslag godkendes, og trykning drøftes og besluttet.</p> <p><i>Bilag 5 og 6</i></p>	MR godkendte folderen.
7	<p>Foreløbig evaluering af fællesmøderne.</p> <p>På mødet den 2. maj skal der foretages evaluering af forsøget med fælles MR-møder og MR-møder samme dag.</p> <p>Skal vi:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Forlænge forsøget? 2. Gøre ordningen permanent? 3. Vende tilbage til den gamle ordning? <p><i>Indstilling:</i> Drøftes.</p>	Malt indstiller at vi forsætter med fællesmøder året ud.
8.	Kunstners forslag om køb af billedtæppe.	MR vil få finansiering uden for menighedsrådets budgetter.
9.	<p>Eventuelt.</p> <p>Næste møde torsdag den 2. maj 2019 kl. 19.30 fællesmøde eget møde kl. 20.30 i Præstegården.</p>	<p>Kirkekaffe til konfirmationen. Gitte køber juice. Lone køber kager. Gitte sørger for kaffekopper. Bænkeudvalg Kim og Erik. Konsulentrunde: 22-23 maj. Orgelarbejdsgruppe: 15. maj 10.30 Præstekontoret.</p>

	Malt Menighedsråd står for kaffe og kage til fællesmødet. Lone står for tur, jeg hjælper Lone.	Kirkesyn 12.maj efter gudstjenesten kl. 11.30. Smørrebrød Peter Garde. Gudstjenesteudvalget: 6.juni kl. 18.00 Tappas og rødvin, og drøftelse af gudstjeneste.
--	--	---

i K... , E Lauridsen
 Port... an ju
 B...
 Ningslauridsen